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ŠPORT 
Za takšen nogomet — odlična ocena 

stavek v naslovu vel ja za nedeljsko igro 22 
Kladivarjevih nogometašev, ki so j o pokazali 
na Glaziji v dveh prvenstvenih tekmah. Mlado 
moštvo j e predvedlo tako lepo igro proti B 
ekipi trboveljskega Rudarja, da j o zlepa še 
nismo videli od teh igralcev. Kljub težkemu 
terenu so uspevale lepe kombinacije, njihov 
zaključek pa j e bil več ali manj vedno uspe-
šen. Kar šestkrat so zadeli v mrežo nasprot-
nika, pri tem pa so očuvali svojo nedotaknje-
no. Visok rezultat 6:0 (1:0) za B moštvo Kla-
divarja j e bil plod tehnično prelinjene, bor-
bene in poletne igre rezervnih igralcev Kladi-
varja. Prav v istem superlativu lahko govori-
mo o pomembni zmagi liga ekipe nad dosle j 
nepremagano ekipo Jedinstva iz Cakovca. Kl jub 
izredno nesrečnemu začetku Kladivarja, ki j e 
v prvih 15 minutah preje l po krivdi obrambe 
2 gola — prvega po Kodrecu iz nekoliko pre-
ostro dosojene 11 metrovke in drugega po Le-
vačiču, ki je prisebno izkoristil prav začetni-
ško napako Bencika — morala celjskih igralcev 
ni bila zlomljena. Šele po tem brezupnem po-
ložaju so se vrgli v borbo z vsemi razpolož-
ljivimi silami. Lepo so povezali svoje vrste, 
predvedli smiselno igro na kratke pasove in 
nenehonia oblegali vrata gostov. Obramba Je-
dinstva pa j e bila trdna ovira, ki j o j e zlomil 
šele Piki pred zaključkom polčasa. V II. polča-
su se j e nadaljevala ofenziva Kladivarja še 
dobre pol ure. Le na polovici igrišča gostov se 
j e več ali manj odvijala borba. Napadalci Kla-
divarja so vse preveč oklevali s streljanjem 
na vrata. Napadalna vrsta j e bila zlasti v 
sredini prešibka, da bi izkoristila vsaj del 
bogatih možnosti za dosego golov. Piki in 
Belcer sta igrala povlečeni zvezi, Ilribernik j e 
bil že po svoji telesni rasti vedno nemočen v 
borbi z visokimi obrambnimi igralci Jedinstva 
in tako so propadale akci je v kazenskem pro-
storu Jedinstva. Gol j e visel v zraku in zopet 
j e Piki v 65. minuti z desne strani prisebno 
poslal žogo v mrežo. Bitka za zmago j e bila 
še potrebna in ker ni šlo drugače, si j e Belcer 
dovolil edinstven podvig. Na sredini igrišča j e 
prejel žogo in j o s čudovito duhovitostjo in 
tehnično dovršenostjo pripeljal mimo celotne 
»bunker« obrambe gostov v mrežo — 3:2 za 
Kladivarja! Po prigarani zmagi j e oster tempo 
igre Dopustil, gostje pa so z nevarnimi proti-
napadi želeli iztisniti vsaj neodločen rezultat. 
Zadnje minute so se vlekle v nedogled . . . V 
82. minuti se j e žoga dolgo časa poigravala^ v 
gneči pred vrati Kladivarja, Bencik j e ležal 
na tleh, končno pa j e le Marinček razčistil 
nevaren položaj . Zadnja nevarnost je bila od-
stranjena. — Nedeljska zmaga Kladivarja j e 
bila izredno pomembna. S prestola so sneli 
dosle j nepremagano Jedinstvo in s tem odprli 
pot do vrha mariborskemu Braniku! Številni 
gledalci so prvič v jesenskem delu na doma-
čih tleh močno vzpodbujali igralce, ki so si 
tokrat to pomoč povsem zaslužili. Garali so 
polnih 90 minut, vložili v igro polno požrtvo-
valnosti in borbenosti, ki sta jim poleg teh 
ničnega znanja največ pripomogla k zmagi. 
Do naslednje nedel je j e Kladivar na 4. mestu 
v tabeli. Težko se bo v jesenskem prvenstvu 
preriniti še višje, saj so moštva pred njim za 
polne 3 točke. Nogometaši Kladivarja lahko 
grenko o b j o k u j e j o nepotrebna poraza na do-
mačih tleh proti Braniku in Rudarju, saj bi 
z isto upravičenostjo kot Branikovci sami po-
čivali na vrhu tabele VMC lige. 

V Šoštanju j e Usnjar s Kovinarjem iz Tez-
nega moral razdeliti izkupiček. Rezultat 3:3 
(1:0) predstavlja za goste iz Teznega srečen 
izid, saj so domačini bili stalno v premoči, niso 
pa znaii izraziti to terensko premoč v rezul-
tatu. Velenjski Rudar j e v Trbovljah dosegel 
tesno in zasluženo zmago nad vodilno ekipo v 
niariborsko-celjski ligi s 5:4! Katastrofalen po-
raz so doživeli štorovski Kovinarji v Hrastniku 
proti Bratstvu z 1:T! Igralci ŽSD Cel ja so bili 

poraženi v Lendavi z 0:2 (0:1) od Nafte. Zmaga 
Nafte j e zaslužena in odlična obramba Cel ja 
j im j e omogočila izdatnejši rezultat. Nič kaj 
zadovoljni ne moremo biti z našimi zastopniki 
v tej ligi. Nogometaši ŽSD Cel ja so sedaj 
zdrknili iz 9. mesta na zadnje 12., velenjski 
Rudar iz zadnjega na 11., Usnjar Šoštanj osta-
ne še vedno na 10., Kovinar iz Štor pa j e zopet 
zlezel za nekaj stopnic navzdol — iz 4. na 6. 
mesto! Tako tvori jo rep tabele kar 3 ekipe iz 
celjskega okraja. Kovinar iz Štor pa j e tre-
nutno še v zlati spedini. 

Tekmovanje v CNP j e vodilnim nogometašem 
Bratstva iz Rogatca prineslo v nedeljo prvi 
poraz. V Hrastniku so srečanje z Rudarjem iz-
gubili z 2:3. Cel jski Olimp je nesrečno izgubil 
v Trbovljah od Sloge z 0:2 (0:1). Celjani so 
zastreljali kazenski strel, dosegli so tudi regu 
lami gol, ki ga pa soilnik ni priznal. Vrstni 
red moštev na tabeli se ni izprenienil. V vod-
stvu so še vedno nogometaši iz Rogatca, B 
moštvo Kladivarja j e na 3., Olimp pa na 5. 
mestu med osmimi udeleženci te lige. 

SREČANJE STARIH IN MLADIH 
NOGOMETAŠEV 

Pretekli teden smo na Glaziji po daljšem ob-
dobju videli na igrišču zbrano »staro gardo« 
nogometnih igralcev, ki so pred vo jno ali pa 
tudi po osvoboditvi predstavljali kvaliteten 
vrh našega mesta v nogometu. V zanimivi tek-
mi smo videli lepe poteze Coha, Catra, Dobraj -
ca in njim enakim tovarišem. Kloniti so morali 
mlajšim s 4:1 (1:0), kar j e predvsem razum-
l j ivo in naravno. Treba pa j e pripisati, da so 
mladi imeli dovo l j dela z »upokojenci« in da 
so j ih zlomili šele v drugi polovici drugega 
polčasa, ko j e prišla do vel jave njihova boljša 
telesna kondici ja. Časten gol za starejše j e 
dal Dobrajc . 

Nekaj drobnih iz naših krajev 
Manj načrtov in več resnega dela 

Občni zbor Celjskega akademskega kluba 

Pred tednom je bil v Ljubljani letni 
občni zbor Celjskega akademskega klu-
ba, katerega so se kot gostje udeležili 
predsednik občinskega odbora organi-
zacije SZDL Celje tovariš Pelko, tova-
riš Peperko, predsednik občinskega sin-
dikalnega sveta ter predsednik občin-
skega komiteja LMS Celje tovariš Dro-
le. 

Predsednik kluba Herbert Zavodnik 
je spregovoril o dosedanjem delu celj-
skih študentov. Poudaril je, da je delo 

kluba v glavnem nezadovoljivo, saj je 
od lanskega občnega zbora ostalo na isti 
višini. Dejstvo je, je dejal, da je neka-
tere študente težko pridobti za resno 
delo. Med drugim je rekel, da je bilo še 
najuspešnejše delo dramske sekcije, ki 
je pred nedavnim uprizorila Skvarki-
novo veseloigro Tuje dete ter literarne 
sekcije, ki šteje 13 članov. Omenil je 
tudi predavanja, ki jih je organiziral 
CAK skupno v Vajensko šolo na ta-
borjenju v Rovinju ter delo študentske-
ga zabavnega kvinteta. Zelo uspešno je 
bilo tudi delo socialno-ekonomske ko-
misije, ki je med drugim razdeljevala 
podpore socialno šibkim študentom. 

V zaključku poročila o delu akadem-
skega kluba lani, je tovariš Zavodnik 
spregovoril o delu študentskega aktiva 
organizacije ZK. Med študenti je 32 ko-
munistov, vendar njihovo delo v okviru 
kluba ni bilo zadovoljivo predvsem za-
radi tega ker so bili mnogi vključeni v 
organizacije ZK drugod. 

Po predsednikovem poročilu so celj-
ski študentje razpravljali o raznih pe-
rečih vprašanjih. Med drugim so ugo-
tovili, da bi se moral klub tesneje po-

vezati s kraji, kjer žive študentje, pred-
vsem pa z raznimi političnimi in kul-
turnimi organizacijami. Nujno bi bilo, 
da bi prosvetno delo kluba povezali z 
delom celjske Svobode, -ki bi mu lahko 
nudila trdnejšo oporo in pomoč. 

Celjski akademiki so sprejeli v klub 
tudi nove člane. Za predsednika so iz-
volili tovariša Franca Knafeljca. 

IZ SLOVENSKIH KONJIC 
V začetku novembra so pričeli s po-

ukom v kmetijsko nadaljevalnih šolah 
v Konjicah, Zrečah, Ločah ter Vitanju. 

V teh šolah je največ mladincev iz 
Konjic, ki so tudi najbolj marljivi. 

Pred kratkim je bilo v Konjicah po-
svetovanje predsednikov šolskih odborov 
občine. Ugotovili so, da je največ iz-
ostankov od pouka v poletnih mesecih 
in to v višjih razredih, ker morajo de-
lati otroci doma. Zato so predsedniki 
šolskih svetov sklenili, da bodo v pri-
hodnje najprej opozorili starše na takš-
no neupravičeno izostajanje otrok iz 
šole, nato pa jih bodo kaznovali. 

V konjiški občini so že pospravili vse 
jesenske pridelke, razen manjših količin 
pese, repe in korenja. Trte letos niso 
dale obilnega pridelka, pa tudi sadja v 
konjiški okolici letos ni bilo toliko kot 
pretekla leta. 

Kmetijske zadruge so odkupovale tu-
di maline, gobe in druge gozdne sadeže, 
česar prejšnja leta ni bilo. 

V MOZIRSKI OBCINI PERECE 
VPRAŠANJE VODOVODA 

IN KANALIZACIJE 
Pred dnevi je bila na Občinskem ljud-

skem odboru v Mozirju seja Sveta za 
komunalo, kjer so razpravljali o dimni-
karskih delih ter pokopališkem redu. 
Med drugim so ugotovili, da je posebno 
kritično vprašanje pokopališč, ki nima-
jo pravih načrtov za razdelitev grobov. 
Razpravljali so tudi o slabem stanju 
vodovodov in o vprašanju kanalizacije 
v nekaterih krajih mozirske občine. Čla-
ni sveta so bili mnenja, da bodo mo-
rali v Lučah čimprej najti nov prostor 
za pokopališče. 

Na seji so sklenili, da bodo osnutek 
odloka o dimnikarskih delih in pokopa-
liškem redu predlagali ljudskemu od-
boru v potrditev in uzakonitev. 

REALIZACIJA DOHODKOV PRORA-
ČUNA MOZIRSKE OBCINE 

Svet za družbeni plan in finance ob-
činskega odbora v Mozirju je pred dne-
vi razpravljal na seji o realizaciji do-
hodkov proračuna in skladov za leto 
1956. Ugotovili so, da je izčrpan prora-
čun do konca oktobra 70 odstotno, plan 
dohodkov proračuna pa je bil realiziran 
70 odstotno. Najslabše je izpolnjen do-
hodek prispevkov od plač, prometni da-
vek od prometa na drobno, občinske 
takse, davek na dediščine in darila ter 
nepredvideni dohodki. 

Člani sveta so razpravljali tudi o do-
toku sredstev v občinske kreditne in 
proračunske sklade. Tako je občinski 
cestni sklad do konca oktobra realiziran 
75, cestni sklad pa 77 odstotno. 

TUDI V VOJNIKU BODO GRADILI 
NOVA STANOVANJA 

Čeprav Vojnik ipo svojem obsegu in 
številu prebivalstva ne spada med več-
je podeželske kraje, je stanovanjska 
stiska tudi tu našla ugodna tla. Bližina 
mesta Celja in njegova industrija sta 
povzročili znaten pritok delavskih in 
uslužbenskih družin, razvijajoče se šol-
stvo — v trgu delujeta osnovna šola 
in nižja gimnazija — pa številne pro-
svetne delavce. Tako danes stanovanj-
ski organi občine Vojnik praktično ne 
morejo z administrativnimi posegi re-
šiti niti najmanjšega stanovanjskega 
problema. 

Zaradi takega stanja se je Občinski 
ljudski odbor Vojnik odločil naročiti 
načrte za gradnjo stanovanjskega blo-
ka, v katerem bo osem družinskih sta-
novanj in 8 prostorov za samce. Z grad-
njo naj bi pričeli že v zgodnji spomladi, 
tako da bo v prihodnji jeseni možna že 
vselitev. 

PROBLEM PROSTOROV ZA UMETNIŠKE RAZSTAVE V CELJU REŠEN! 

OBJAVE IN OGLASI 
VABILO 

Odbor SZDL III. četrti v Celju vabi na, pre-
davanje o aktualnih notranje in zunanje po-
litičnih dogodkih. Predaval bo sekretar Občin-
skega komiteja ZKS v Celju tov. Cveto Pelko. 
Predavanje bo v četrtek, 8. 11. 1956 ob 19,30 
v veliki dvorani Narodnega doma v Cel ju. 
EKONOMSKA SREDNJA ŠOLA V CELJU javl ja , 

da se bo začel redni pouk v četrtek, 8. no-
vembra 1956. 

UGODNO prodam dobro ohranjeno spalnico. 
Vprašati v trgovini »Zarja«, Šmarje pri Jel-
ša li. 

PHODAM moško kolo za 13.000 din. Naslov v 
upravi lista. 

UGODNO prodam hišo z vrtom (930 m^) v Sp. 
Hudinji. Naslov v upravi lista. 

UGODNO prodam 8 kom. novih vrat (190 x 70). 
Lipovec, Celje, Trubarjeva 23. 

PRODAM gradbeno parcelo (njiva) 912 m^. Ce-
l je , Medlog in dobro ohranjeno omaro. Na-
slov v upravi lista. 

VZAMEMO v najem dober gostilniški bil jard. 
Ponudbe je poslati na Gostinsko podjet je Ga-

berje . Cel je , Mariborska 65. 
ZAMENJ.\M trosobno stanovanje v bližnji oko-
lici (20 minut) za enako ali dvosobno v mestu. 

Naslov v upravi lista. 
LEPO SOBO v Ljubl jani zamenjam za enako 

v Celju. Ponudbe je poslati na upravo lista 
pod »Mostec. 

SOBO, opremljeno ali prazno, iščem. Ponudbe 
j e poslati na upravo lista pod »Koncipient^ 

DAM lepo nagrado tistemu, ki mi preskrbi na.-
meščeno sobo v centru ali v bližnji okolici . 
Naslov v upravi lista. 

PRAZNO sobo v Celju iščeta mlada zakonca 
brez otrok. Ponudbe pod »Nagrada«. 

REVNI MATERI, ki ima dojenčka, podarim 
rabljen otroški voziček. Vprašati na upravi 
lista. 

V NEDELJO sem izgubila od trga do pošte 
majhno torbico z zadrgo, sive barve. Vsebi-
na: škarjice, pilca in druge drobnarije. Pro-
sim najditelja, da j o vrne proti nagradi na 

upravo lista. 
Na nogometnem igrišču Olimpa j e bil dne 

25. X. pozabljen siv fantovski suknjič. Prosim 
poštenega najditelja, da ga proti nagradi odda 
na Ljubljanski lO/I desno. 

ZAHVALJUJEM se vsem zdravnikom in ostale-
mu osebju otroške bolnišnice v Celju za 
uspešno zdravl jenje naše l jubl jene hčerke 
Bernardke. — Družina Majerhold, St. Janž 
pri Rečici. 

ZDRAVNIŠKA DEŽURNA SLUŽBA V CELJU 
S 1. novembrom smo organizirali na Polikli-

niki v Celju, Vodnikova ulica št. 1. nočno in 
nedeljsko zdravniško dežurno službo. Nočna 
dežurna služba traja dnevno od 19. ure do 7. 
ure, ob nedeljah in praznikih pa od 7 . ure d o 
19. ure. 

Ker so glavna vhodna vrata Poliklinike za 
časa dežurne službe običajno zaklenjena, j e na 
razpolago električni zvonec, ki j e vidno na-
meščen ob glavnih vratih in ponoči razsvetljen. 
Dežurni zdravnik j e na razpolago vsem zava-
rovancem in ostalim prebivalcem mesta Cel ja . 
Opozarjamo, da se dežurnega zdravnika kl iče 
le v nujnih slučajih. 

Mestni zdravstveni dom 
Cel je 

C E L J S K O G L E D A ' L I Š C E 
Sobota, 3. nov. 1956 ob 20 — Cehov: STARE 

RUSKE ŠALE — gostovanje v Gornjem gradn 
Nedelja, 4. nov. ob 14 — Cehov: STARE RU-

SKE ŠALE — gostovanje v Ljubnem 
ob 20 — Cehov: STARE RUSKE ŠALE — 

gostovanje v Mozirju 
Četrtek, 8. nov. ob 20 - Richard Nash: VRK-

MENAR — Premiera- premierski abonma i« 
izven 

Petek, 9. nov. ob 16 - Richard Nash: YBE-
MENAR — I. srednješolski abonma 

Sobota, 10. nov. ob 20 — Richard Nash: TRE-
MENAR — sobotni abonma in izven 

KINO UNION, CELJE 
Od 31. 10. do 4. 11. 1956: BONI PREKO R E K I , 

ameriški barvni film 
Od 5. 11. do 8. 11. 1956: PRAVLJICA O MA-

LEM MUKU, nemški film 

KINO METROPOL, CELJE 
Od 1. 11. do 2. 11. 1956: 14 UR, ameriški film 
Od 3. 11. do 7. 11. 1956: KRUH, LJUBEZEN, 

LHIBOSUMNOST, italijanski film 
MATINEIA 4. 11. 1956 ob 10. uri: 

SPET SMO TU, ameriški film 
Predstave v obeh kinematografih ob delavni-

kih ob 18 in 20 ob nedeljah ob 16, 18 in 20. 

Nedelja, 4. novembra 
11,15 Izbrali ste — prisluhnite! 
11,30 Koncertni valčki 
11,45 Zabavna glasba, vmes objave in 

reklame 

Ponedeljek, 5. novembra 
17,00 Domače novice, objave in reklame 
17,15 Dalmatinske narodne 
17,30 Športni komentar 
17,35 Plesna glasba 
17,45 Igra trio E. Goršičn 

Torek, 6. novembra 
17,00 Domače novice, kmetijski proble-

mi, objave in reklame 
17,15 Izbrali ste — prisluhnite! 
17,30 Radijski feljton 
17,40 Igr.i Celjski plesni orkester p. v. 

Vendija Videča 

Sreda. 7. novembra 
17,00 Domače novice, objave in reklame 
17,15 Poje moški zbor PD »Rovtar« ia 

Šmihela p. v. Antona Acmana 
17.30 Kulturni obzornik 
17,45 Filmska glasba 

Četrtek, 8. novembra 
17,90 Domače novice, objave in reklaH« 
17,15 Izbrali ste — prisluhnite! 
17.30 5 minut za naše gospodinj« 
17,35 Neznani taU-nti 
17,45 Popevke in ritmi 

Petek, 9. novembra 
17.00 Domače novice, objave in reklaM* 
17.15 Klavir igra Breda RajhoT« 
17,30 Mladinska oddaja 
17,40 Promenadni koncert 

Sobota, 10. novembra 
17,00 Domače novice, obiave in reklame 
17.15 Izbrali ste — prisluhnite! 
17,3« Stane Terčak: L jud je pod Goltmi 

— reportaža 

Rokomet 
ZMAGA V MARIBORU -

PORAZ V TRBOVLJAH 
Obe rokometni ekipi iz Cel ja sta v nedel jo 

nastopili na tekmah. Mladi igralci ŽSD Cel ja 
bi se morali v Mariboru pomeriti z moštvom 1. 
sininazije v prvenstveni pokalni tekmi v ma-
lem rokometu. Po stanju 3:3 pa se j e srečanje 
končalo z zmago Cel ja s 6:0. ker v moštvu 
gimnazijcev niso bili le igralci pravega zavo-
da! Rokometaši Kladivarja so v Trbovl jah 
proti Rudarju podlegli v prijateljski tekmi z 
11:17. 

Košarka 
MLADINCI I. GIMNAZIJE -

OKRAJNI PRVAKI 
V soboto je bilo v Štorah odigrano okrajno 

prvenstvo srednjih in strokovnih šol v košar-
ki. Zmaga je tudi letos pripadla mladincem I. 
gimnazije. Vrstni red ekip: 1. L gimnazija, 2. 
II. gimnazija, 3. učiteljišče, 4. MIŠ Štore. 

Kegl janje 
20 NOVIH VADITELJEV 

Kegljaška podzveza v Cel ju j e izvedla dvo-
dnevni seminar za vaditelje kegl janja, ki se 
ga je udeležilo 20 kandidatov. Tečajniki so se 
podrobno seznanili s potrebnim praktičnim in 
tehničnim znanjem, ki ga bodo lahko s pri-
dom uporabljali pri športni vadbi v svojih 
klubih. 

Namizni tenis 
ZOPET SINDIKALNA LIGA? 

V zadnjem času se j e povečalo zanimanje za 
namizni tenis med celjskimi kolektivi, čemur 
je dokaz vse večja živahnost in udeležba na 
tekmovanjih. Žal pa so tekmovanja do sedaj 
bila le občasna, to j e turnirji v čast proslav 
ali praznikov, ki seveda že zaradi načina tek-
movanja niso mogli zajeti oziroma omogočiti 
nastop vsem igralcem — ljubitel jem bele žo-
gice. Da bi se zagotovila redna tekmovanja, 
igralci že dal j časa predlagajo ponovno usta-
novitev sindikalne lige, v kateri bi lahko na-
stopili prav vsi dobri igralci, kateri zaradi 
tega. ker v svojem kolektivu niso imeli po-
gojev in soigralcev, sploh niso mogli nastopati. 
To bi dosegli na način, katerega so uporabili 
že kegljači. Najbol jše bi bilo, da ekipo se-
stavljajo trije igralci, da se sporazumno do-
loči, da v vsaki pri javl jeni ekipi sme nastopiti 
največ en igralec, ki ni član tistega kolektiva 
al sindikalne podružnice, ki nastopa. S tem bi 
dobili veliko število zelo izenačenih ekip, kar 
bi zelo vzpodbudno vplivalo na tekmovanje. 
Redni nastopi v ligi bi silili tekmovalce k 
rednemu treningu, s čemer bi se stalno dviga-
la kvaliteta igralcev. 

S ponovnim formiranjem sindikalne lige bi 
zagotovili množičnost, z udeležbo vseh igral-
cev pa istočasno tudi kvaliteto tekmovanj. 

Za formiranje cel jske sindikalne lige, ki bi 
skupnost ne obremenjevala z materialnimi iz-
datki. bi naj Občinski sindikalni svet Cel je 
skl cal zastopnike podjet i j in ustanov, vodstvo 
tekmovanja pa bi naj prevzel izkušeni organi-
zator tov. Milan Božič. 

ŠPORTNI SPORED 
V sobrto in nedel jo v dvorani OZZ Cel je 

SKUPŠČINA SMUČARSKE ZVEZE 
JUGOSLAVIJE 

Nedolia. ob 14.30 na Skalni kleti 
ŽSD CELJE : USNJAR (šoštanj) 

Nedelia. ob 15 na Glaziji 
rnkometna tekma 
RUDAR (Trbovlje) : KLADIVAR 

ZAKAJ JE TREBA GRADITI ŽE 
SPOMLADI? 

V večini konjiških sindikalnih podruž-
nic so že pričeli s pripravami na občne 
zbore, ki jih nameravajo v kratkem iz-
vesti. 

Sindikalni svet je organiziral tudi več 
posvetovanj z odborniki iz podružnic, 
kjer so razpravljali tudi o nalogah sin-
dikalnih organizacij ter o izpolnjevanju 
letošnjega plana. 

Odt^rniki loške opekarne so med dru-
gim povedali, da so bili letos kupci ope-
ke večinoma privatniki, medtem ko so 
jo gradbena podjetja naročila šele sedaj 
na zimo, ko je opekarna ne more več 
izdelovati. To je resno opozorilo, da se 
mora začeti z gradbeno sezono spomladi 
in ne šele ob koncu poletja. 

PREDAVANJA BODO POVEZALI 
S PRAKSO 

Pred nedavnim je bila v Mozirju se-
ja občinskega odbora rezervnih oficir-
jev, na^kateri so razpravljali o letnih 
delovnih konferencah pododborov, kjer 
bodo volili tudi delegate za občinski od-
bor. 

Na seji so tudi sklenili, da bodo do-
sedanji pododbor v Ljubnem ob Savinji 
razdelili na dva pododbora, in sicer: v 
Ljubnem in Gornjem gradu zaradi te-
ga, ker je bil dosedanji pododbor pre-
obširen. Nadalje so razpravljali tudi o 
programu predavanj, ki jih nameravajo 
v prihodnje povezati s praktičnimi va-
jami, pri čemer jim bodo pomagali 
aktivni oficirji celjske garnizije. 

PRIHODNJE LETO BO VAS LUCE 
POPOLNOMA ELEKTRIFICIRANA 
V Lučah v Savinjski dolini imajo že 

dalj časa lokalno električno centralo, ki 
pa ne more zadostiti potrebam, zato so 
pričeli že leta 1952 s pripravami za 
elektrifikacijo. 

Delo je napredovalo šele leta 1954. Do 
danes sô  postavili že vse drogove za 
glavni vod, ki je dolg preko 17 km, dol-
žina ostalega omrežja pa bo znašala 15 
km. Domačini sami so s prostovo^inim 
delom in z lesom prispevali za elektrifi-
kacijo preko 15 milijonov dinarjev, 
predračun pa znaša 50 milijonov dinar-
jev. 

Zaradi pomanjkanja finančnih sred-
stev so se vaščani odločili, da bodo iz-
vršili elektrifikacijo postopoma. Tako 
pričakujejo v Lučah v Savinjski dolini 
elektriko že januarja prihodnjega leta, 
dokončno pa nameravajo izvesti elek-
trifikacijo do leta 1958. Pri delih sode-
luje večina prebivalcev, kar močno 
olajšuje razne težave. 

SKRB ZA NAZORNOST POUKA V 
ŠOLAH LAŠKE OBCINE 

Svet za šolstvo občinskega ljudskega 
odbora v Laškem je letos zagotovil šo-
lam v občini čim realnejši proračun, ta-
ko da lahko poskrbijo upraviteljstva za 
obnovo šolskih poslopij in nakup po-
trebnega materiala. 

Na področju laške občine, kjer je 11 
osnovnih šol, otroški vrtec ter nižja 
gimnazija, je 50 učiteljev in 3 vzgojite-
ljice, vendar še vedno primanjkuje uč-
nih moči. Zelo težavno je tudi stanje va-
jenske in pomožne šole, ki nimata last-
nih prostorov. 

Ponekod so šolska poslopja v zelo sla-
bem stanju. Najbolj kritične so razme-
re na osnovni šoli Breze nad Laškim, 
kjer je bilo, kljub temu, da so vso zi-
mo kurili 5 do 7 stopinj pod ničlo. Nuj-
no bi bilo, da bi' dobila ta šola na raz-
polago finančna sredstva, da bi lahko 
zgradili novo ali pa bi ji vsaj začasno 
dodali prizidek. 

Občinski odbor v Laškem je dal na 
razpolago tudi sredstva za nakup dia-
projektorjev in 200 poučnih filmov. Tre-
nutno ima diaprojektorje 11 šol. Tudi v 
kraje, kier sedaj še ni elektrike, jih 
bodo dali takoj, ko bodo te vasi elek-
trificirane. 

IZ ŠTOR 

Krajevna organizacija ZB NOV v Što-
rah je organizirala polaganje vencev in 
komemoracije na vseh grobovih padlih 
borcev v svojem okraju. Glavna kome-
moracija je bila 31. oktobra ob treh po-
poldne pred spominsko ploščo na nižji 
gimnaziji, komemoraciji na Slemenih 
in Svetini nad Štorami pa sta bili 1. no-
vembra dopoldne. Pri svečanostih so so-
delovali tudi pevci prosvetnega društva 
Svobode. 

Pred dnevi je bila v industrijsko-me-
talurški šoli v Štorah svečana proslava 
ob dnevu Združenih narodov. O vlogi, 
nalogah in ciljih Združenih narodov ter 
o vlogi naše države v tej organizaciji 
je govoril Drago Završnik. 

Pred nedavnim je bila v Železarni 
seja sindikalnega aktiva tovarne, na ka-
teri so ra7pravljali o ustanovitvi šole 
za odrasle. Šola bo trajala tri leta. Pre-
davanja bodo dvakrat tedensko v večer-
nih urah. Predavatelji se bodo posluže-
vali raznih praktičnih pripomočkov. Do-
sedaj se je v šolo vpisalo preko 50 de-
lavcev in sicer največ iz obratov livar-
ne in elektro-plavža. 


